
 
 

 

ZAPISNIK 

 
3. REDNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA SKLADA ZAVODA 

VRTCI OBČINE MORAVSKE TOPLICE 

 

 

Datum: 16. 2. 2022 ob 17.00 uri v spletnem okolju Microsoft Teams 

 
 

PRISOTNI: 

Člani upravnega odbora: Borbála Miholič, Gordana Počič, Nina Palatin Horvat, Klaudija 

Goldinskij, ki piše zapisnik. Seje se je udeležila tudi ravnateljica Simona Kaučič. 

 
OPRAVIČENO ODSOTNI: 

Petra Černela Gumilar, Simon Sukič, in Anka Bočkor 

 

DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje UO Sklada zavoda VOMT 

3. Dogovori o izvedbi dobrodelne prireditve in dopolnitev akcijskega načrta 

4. Tekoče zadeve 

5. Razno 

 
K točki 1 

Predsednica UO sklada je navzoče lepo pozdravila. Seje so se udeležili 4 člani UO sklada in so 

sklepčni. 

 
K točki 2 

Vsi člani UO so dobili zapisnik 2. redne seje UO Sklada zavod VOMT že prej v pogled, po 

elektronski pošti. Pripomb na zapisnik ni bilo. 

 
Sklep št. 1: Zapisnik 2. redne seje UO Sklada zavoda VOMT so prisotni   člani sklada soglasno 

potrdili. 



Predsednica Sklada zavoda VOMT 

Gordana Počič 

K točki 3 

Pri tretji točki dnevnega reda je predsednica UO sklada, delila zaslon akcijskega načrta, kjer 

smo pregledali, kaj je že dogovorjeno in kaj še moramo uredi do naslednjega srečanja. Gordana 

Počič je sproti vpisovala v akcijski načrt, kdo se bo s kom kaj dogovarjal. Oblikovanje in tiska 

plakatov, letakov in vstopnic je prevzela Nina Palatin Horvat – Tiskarna Palatin RGB; prav tako 

se Nina dogovori glede fotografiranja z Denisom Horvat – glede časa, ki bi mu ustrezal na dan 

prireditve 15.30-19.30 ali 19.30-20.30).  

Po predhodnih izkušnjah s prehrano na prireditvi se je zelo dobro obneslo sodelovanje s TD 

Martin Martjanci, Klaudija Goldinskij se pozanima glede morebitnega ponovnega sodelovanja. 

Po pregledu predlogov za glavne goste, smo se dogovorili, da se ravnateljica poveže s policijo 

glede gostje NIKE KRIŽNAR (skakalka) ali JANJE GARNBRET (plezalka). Prav tako se 

ravnateljica pozanima oz. zaprosi za šotor in klopi (Čista narava), ki je v domeni občine 

Moravske Toplice. 

Barbara Miholič povpraša glede sodelovanja Miše Zečevič - vodenja večernega dela prireditve 

in nastop na večerni prireditvi.  

Za goste nastopajočih v večernem delu smo predlagali, da letos k sodelovanju povabimo bivše 

varovance – pri tem Gordana Počič seznani vse zaposlene, če nam pristopijo na pomoč in 

predlagajo, če poznajo koga, ki se ukvarja z glasbo, petjem, plesom… nekaj predlogov, in kdo 

se bo s kom dogovarjal, je že zapisano v akcijskem načrtu. Prav tako vsi člani UO sklada 

vpisujemo predloge in dogovore s posamezniki.  

 
K točki 4 

Ravnateljica je člane informirala z informacijo glede okrožnice, ki jo je prejela z Ministrstva za 

šolstvo in šport glede uvrstitve šolskih skladov in skladov vrtcev na seznam upravičencev do 

donacij iz naslova dohodnine. Ker naš sklad izpolnjuje vse pogoje bo ravnateljica posredovala 

MIZŠ izjavo za uvrstitev sklada na seznam upravičencev do donacij iz namenitve dela 

dohodnine za leto 2022. 

  

 
K točki 5 

Predvideni datum za naslednjo sejo je sreda, 16. 3. 2022. Predsednica UO se je na koncu vsem 

lepo zahvalila za udeležbo, sodelovanje in za ideje. 

Seja je bila zaključena ob 18.15 uri. 

Zapisnik zapisala: 

Klaudija Goldinskij 
 

 

Priloge: 

- Lista prisotnosti 

- Akcijski načrt 


